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Vragen van de leden Çörüz (CDA), Van der Steur (VVD) en Helder (PVV) aan de minister
van Veiligheid en Justitie over koperdiefstal (ingezonden 21 januari 2011)

1
Heeft u kennisgenomen van een uitzending van Een Vandaag over koperdiefstal? 1)

2
Wat is uw mening over het gemak waarmee onder andere bovenleidingen, bliksemafleiders,
vazen en beelden op begraafplaatsen, borgpennen van waterkeringen en waterleidingen van
vakantiehuizen, worden aangeboden en opgekocht?

3
Welke stappen heeft u of hebben de branchevereniging nomen of worden ondernomen om
koperdiefstal tegen te gaan?

4
Heeft u kennisgenomen van het feit dat in België na invoering van een identificatieplicht bij
het aanbieden van koper, koperdiefstal noemenswaardig is afgenomen?

5
Kan artikel 437 eerste lid sub b, Wetboek van Strafrecht (overtreding betreffende de openbare
orde/identiteitsgegevens) intensiever worden gehandhaafd? Kunt u informatie verschaffen
over het succes van de strafrechtelijke aanpak van zowel de dieven als de opkopers/helers?

6
Bent u bereid om een algemene identificatieplicht bij het aanbieden van koper bij de
opkopers te onderzoeken?

1) Eén Vandaag, 10 januari 2011

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Recourt (PvdA)
ingezonden 13 januari 2011(vraagnummer 2011Z00479)




